
Fribergavägens samfällighetsförening 

Styrelsemöte 230110 

Närvarande: Mattias Nordström (ordf), Ulrika Söderquist, Ragnar Nordström, Magnus Vestin, 

Christina Fahlman, Ola Lindqvist. 

 

          1  Föregående protokoll. 

               Mattias gick igenom protokoll från föregående styrelsemöte. 

* Magnus rapporterade att väghållaren Fredrik beräknat ungefärlig kostnad för att räta upp  

räcket mot Stordiket på västra sidan om bron. Arbetskostnaden beräknas till ca 15-20 000 

kronor + moms. Materialkostnad tillkommer. Det finns frågetecken kring hur bestående en 

sådan åtgärd blir innan räcket på nytt börjar luta, eftersom dikeskanten är smal och brant. 

Mattias kontrollerar med Trafikverket vilka krav som finns ang räcken längs vägen.  

 

* Besiktning av träd och vegetation längs vägen. Målsättningen är att styrelsen granskar 

vägen före kommande årsmöte.  

 

* Mattias rapporterade om de hastighetsdämpande åtgärder som genomförts längs första 

raksträckan från Järlåsa samhälle, av Järlåsa vägförening som är väghållare för den sträckan. 

Styrelsen har inga ytterligare synpunkter på åtgärderna.  

 

* IP Onlys fiberinstallation. Mattias kontaktar IP Only för att få en relationshandling över               

etapp 1 av fiberdragningen längs vägen.  

 

          2  Avstämning ang vägunderhållet. 

                * Magnus gick igenom väghållaren Fredriks åtgärder under året, bland annat grusning och    

                   dikning längs flera vägpartier och rensning av vägtrummor. Till våren planeras bl a fortsatt                                     

    grusning med nytt slitlager mellan Järlåsa och Västra Hasselbovägen. 

 

* Magnus kontaktar Torstuna häradsallmänning ang ersättning för skador vid Skinnarslätts-        

    vägen efter virkesuttag. 

    

            3  Ekonomi. 

                  * Preliminär balans- och resultatrapport för 2022 presenterades. Föreningen har god       

                      ekonomi. Styrelsen diskuterade ev sänkning av årsavgiften eller avgiftsbefrielse 

                      för 2023 och återkommer med förslag till årsmötet.  

       

                   * Magnus och Mattias tar kontakt med Fredrik ang beräknade kostnader för  

                        vägunderhållet under året.  



 

                    * Beslutades att föreningens vägsladd ska säljas eftersom den inte längre används.  

                        Magnus kollar prisläge och försäljningsmöjlighet. 

 

                  4  Årsmöte. 

                        Preliminärt datum för årsmöte är lördag 6 maj kl 10.00. Ola preliminärbokar lokal.                    

 

                   5   Nästa möte. 

                        Nästa styrelsemöte hålls onsdag 22 mars kl 19.00 hos Mattias.  

 

 

 

 

 

                     

                    

                           Ola Lindqvist, sekr    Mattias Nordström, ordf 

  

 


